[image: image1.png]


[image: image2.png]



形式语言学语言界面研究国际研讨会预通知

华南师范大学外国语言文化学院将于2019年11月23-24日举办形式语言学语言界面研究国际研讨会，诚邀国内外学界同仁参加会议，进行学术交流。

一、会议主题 
本次研讨会的宗旨是聚焦语言界面研究，倡导语言研究集成，促进语言理论创新。会议欢迎形式语言学各分支领域的研究成果，包括音系学、形态学、句法学、语义学、语言习得研究、语言障碍研究等，突出“语言界面研究”的主题。
二、部分主旨发言专家 
Howard Lasnik (University of Maryland, USA); 

Ayesha Kidwai (Jawaharlal Nehru University, India); 

Victor Junnan Pan (The Chinese University of Hong Kong; Institut Universitaire de France, France)
… …

三、会议征文信息
    1. 摘要语言：英语或汉语 

    2. 摘要要求：本次会议接收未在国内外学术刊物上公开发表过的原创性论文摘要，长度为300–500词；具体格式要求请参照附件1“形式语言学语言界面研究国际研讨会论文摘要”提供的模板，并请在附件1中填写完整作者信息。

    3. “形式语言学语言界面研究国际研讨会论文摘要”需在2019年8月31日前以附件形式发至邮箱scnusfs@m.scnu.edu.cn，邮件主题为“形式语言学研讨会投稿_作者姓名”。同时，按照本通知中的报名链接填写报名回执。
    4. 论文摘要提交截止日期过后，会议主办方将组织专家对论文摘要进行筛选审定，并在2019年9月15日前向录用者发出正式会议邀请。

四、会议信息 
    1.
会议时间 
        报  到：2019年11月22日 
        研讨会：2019年11月23–24日

2.
会议地点：华南师范大学（石牌校区），广州市天河区中山大道西55号
3. 
会议语言：英语和汉语

4. 会议费用

   1）会议注册费：980元/人（学生：500元/人）,含资料费及餐费。交通费和住宿费自理。
   2）缴费办法：现场刷卡；研讨会结束前发放发票。
五、报名方式 

请于2019年10月15日前点击以下链接：https://www.wenjuan.com/s/IZNRRn4/ 填写报名回执或扫描以下二维码填写报名回执。


    六、联系方式
    会议联系人：文老师 
    联系电话：020-85211329
    电子邮件：scnusfs@m.scnu.edu.cn
    相关网站：有关本次会议的最新信息将在华南师范大学外国语言文化学院网站（http://sfs.scnu.edu.cn/）发布。    

微信公众号：华南师范大学外国语言文化学院（微信ID: scnu-sfs）
华南师范大学外国语言文化学院

2019年3月25日
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The International Symposium on Interfaces in Generative Linguistics: 

A Preliminary Notice

South China Normal University is to host an international symposium on Interfaces in Generative Linguistics in Guangzhou, P. R. China, on November 23–24, 2019. It will serve as an occasion for academic communication and welcome the participation of domestic and foreign researchers in the field of generative linguistics. 

Theme of the Symposium
Interfaces in Generative Linguistics is chosen as the theme of the symposium, but all research fruits in the related areas of generative linguistics such as phonology, morphology, syntax, semantics, language acquisition research and language impairment research are welcome to the symposium. The general purpose of the event is to focus the research on language interfaces and advocate integrated linguistic inquiries. 

Keynote speakers

Howard Lasnik (University of Maryland, USA); 

Ayesha Kidwai (Jawaharlal Nehru University, India); 

Victor Junnan Pan (The Chinese University of Hong Kong; Institut Universitaire de France, France)
…

Call for Abstracts

Language for the abstract：English or Chinese

Requirements for the abstract: The conference welcomes original papers that have not been published. The abstract should have a length of 300–500 words. For its format, please refer to the template in Appendix 1 (“Abstract for The International Symposium on Interfaces in Generative Linguistics”) and provide the full information of the author(s) there.  
Please send your abstract to scnusfs@m.scnu.edu.cn before August 31, 2019. The subject line of the email message should be “Generative Linguistics Symposium Abstract + author name”. 
All the abstracts will undergo a blind peer-review process and will be assessed according to relevance and quality. The notification of acceptance will be given before September 15, 2019 and earlier for foreign participants.
Information of the Symposium

Dates of the symposium

  Registration：November 22nd, 2019 
      Symposium：November 23rd–24th, 2019
Venue：Shipai Campus of South China Normal University, 55 Zhongshan Avenue West, Tianhe District, Guangzhou
Working language：English and Chinese
4. Fees of the symposium
   1） Registration fee：Each participant will be charged a registration fee of 980 RMB Yuan to cover the cost of symposium materials and meals and but only 500 RMB Yuan will be charged if he or she is a student. Transportation and accommodation expenses will be paid by the participants on their own. 

       2）Payment methods：You may pay the registration fee with credit card on the day of registration. The official invoice for the registration fee will be offered before the end of the symposium.
Sign-up Methods
For foreign participants, please email to scnusfs@m.scnu.edu.cn directly to confirm your participation before October 15, 2019. 

  For domestic participants, please sign up online at https://www.wenjuan.com/s/IZNRRn4/ or scanning the following WeChat QR code to fill up the sign-up receipt before October 15, 2019.   


Contact

Contact person：Teacher WEN 

Contact phone：020-85211329

Contact email：scnusfs@m.scnu.edu.cn
Information updates about the symposium will be given on the website of School of Foreign Studies, South China Normal University (http://sfs.scnu.edu.cn/).

Information about the symposium will also be issued with the official WeChat account of School of Foreign Studies, South China Normal University (WeChat ID: scnu-sfs).

School of Foreign Studies, South China Normal University
March 25, 2019
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